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A) ZÁKLADNÍ ÚDAJE O ŠKOLE 
název, sídlo, charakteristika školy, zřizovatel školy, údaje o vedení školy, adresa pro dálkový 

přístup, údaje o školské radě 

 

Název organizace: Masarykova základní škola a mateřská škola Tatobity, příspěvková organizace 

Sídlo organizace: Tatobity 74, 512 53 Tatobity, okres Semily 

Právní forma:  příspěvková organizace 

Způsob hospodaření: příspěvková organizace 

IČO organizace:  70 98 60 88 

Identifikátor zařízení: 600 099 067 

 

Zřizovatel:  Obec Tatobity 

Sídlo zřizovatele: Tatobity 85, 512 53 Tatobity 

telefon:   481 381 161 

IČO organizace:  00276197 

 

Ředitel školy:  Mgr. Pavel Vaněk, MBA 

Druh školy:  Základní s 1. stupněm - dvoutřídní 

 

e-mail:   skola@tatobity.cz 

www stránky:  www.skola.tatobity.cz 

telefon:   603 291 520 

 

Datum změny zařazení do sítě škol: 1. 1. 2003 

 

Škola sdružuje: 

 

1. Mateřská škola kapacita: 48 dětí  IZO: 107 586 347 

2. Základní škola kapacita: 40 žáků  IZO: 102 442 711 

3. Školní družina kapacita: 30 žáků  IZO: 117 700 347 

4. Školní jídelna  kapacita: 70 jídel  IZO: 102 878 676 

 

 

Školská rada má 6 členů a ve školním roce 2023-2024 proběhla dvě jednání. Za školu v radě zasedá 

Mgr. Milena Kašová (předseda ŠR) a Eliška Čapková, DiS., za rodiče Bc. Veronika Tomešová a Markéta 

Hanzlová, za zřizovatele Filip Šťastný a Ing. Nicole Kyncl, Ph.D. (místopředseda ŠR).  

 

mailto:skola@tatobity.cz
http://www.skola.tatobity.cz/
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B) PŘEHLED OBORŮ VZDĚLÁNÍ, KTERÉ ŠKOLA VYUČUJE V SOULADU SE 

ZÁPISEM VE ŠKOLSKÉM REJSTŘÍKU 
 

Přehled učebních plánů   

 
Na škole vyučujeme podle vlastního školního vzdělávacího programu – Školní vzdělávací 

program pro základní vzdělávání, č.j. 53/07. V tomto programu budeme pokračovat i nadále. Celé 

znění je k nahlédnutí v kanceláři školy nebo na internetových stránkách školy. Od 1. září 2016 

vstupuje v platnost novela školského zákona, která se přímo dotýká mateřské i základní školy, takže 

k začátku školního roku jsme upravili náš ŠVP podle platné legislativy. Od 1. září 2020 jsme zřídili 

druhou třídu MŠ. Od 1. září 2023 došlo k malé revizi ŠVP – digitální kompetence a Informatika. 

Dnem 1. 1. 2005 vstoupil v platnost nový školský zákon – zákon č.561/2004 Sb., o 

předškolním, základním, středním, vyšším odborném a jiném vzdělání, jehož součástí je Vyhláška o 

základním vzdělávání a některých náležitostech plnění povinné školní docházky, citace 48/2005 Sb.  

Výjimku udělování o počtu žáků přesunulo MŠMT ČR na obecní úřady.  

Jednotliví vyučující pracují dle měsíčního tematického plánu, který dodržují nebo aktuálně 

doplňují. Učební plány a osnovy jsou dodržovány. Každý pedagog má možnost si na začátku školního 

roku zvolit tituly z nabídky různých nakladatelství. Náplň jednotlivých kroužků si stanovuje sám 

vedoucí kroužku a vede k tomu požadovanou agendu, i když už není povinnost uvádět zájmové 

útvary na vysvědčení. 

 

Školní družina  

 
 Při škole je zřízena školní družina, která se nachází v budově školy. Ve školním roce 

2023/2024 ji navštěvovalo 26 žáků. 

Školní družinu vede paní vychovatelka Dita Jarošová, ranní družinu vede Mgr. Pavel 

Vaněk, MBA. 

 

 

Nabídka zájmových útvarů:  

 
Anglický jazyk (1. a 2. ročník) 

Základy hry na flétnu  

Ruční práce - šití 

Pohybové hry pro dívky 

Míčové hry 

Keramika 

 

 

  



Výroční zpráva        srpen 2024 

 

strana 5 

 

C) RÁMCOVÝ POPIS PERSONÁLNÍHO ZABEZPEČENÍ ČINNOSTI ŠKOLY 
 
Ve školním roce 2023/2024 pracovali ve škole tito pracovníci: 3 pedagogičtí v ZŠ, 4 

pedagogičtí v MŠ a 5 provozních (z toho topič na DPP).  

Kroužek anglického jazyka učila Kateřina Lásková (DPP), Základy hry na flétnu Mgr. Milena 

Kašová, Ruční práce – šití Jitka Brožková, Pohybové hry pro dívky MVDr. Ladislava Šebková, Keramiku 

Bc. Vendula Zunová (DPP) a Míčové hry Bc. Žaneta Palounková. Tito zde pracovali bez nároku na 

odměnu, za což jim patří velký dík.  

Ředitelem školy je Mgr. Pavel Vaněk, MBA, který vystudoval PF UJEP v Ústí nad Labem, 

aprobace Č-D pro 2. a 3. stupeň. Do funkce na základě konkurzu nastoupil k 1. 8. 2007, v červnu 2019 

v konkurzu svoji pozici opět obhájil. V roce 2019 dostudoval na UK Praha Výchovné poradenství 

(spolu s Mgr. Milenou Kašovou). V roce 2020 úspěšně složil závěrečnou zkoušku a získal osvědčení o 

získání profesní kvalifikace Metodik prevence sociálně patologických jevů. V roce 2022 ukončil 

studium na PBI Praha (školský management) a získal titul MBA. 

Paní učitelka Mgr. Milena Kašová vystudovala Gymnázium v Semilech, Střední pedagogickou 

školu v Litomyšli a dálkově studovala na Pedagogické fakultě Technické univerzity v Liberci, obor 

učitelství pro 1. - 5. ročník. Studium v roce 2005 úspěšně ukončila a získala titul Magistr. Od 1. 12. 

2019 je výchovnou poradkyní. 

Vychovatelka školní družiny paní Dita Jarošová vystudovala Gymnázium v Semilech, Střední 

pedagogickou školu v Litomyšli. Vyučovala také pracovní činnosti, tělesnou výchovu, výtvarnou 

výchovu, vlastivědu a přírodovědu. Ranní družinu vedl Mgr. Pavel Vaněk. 

Ve školce pracují čtyři paní učitelky. Paní učitelka Bc. Jana Jiráková, absolventka TUL Liberec, 

nahradila od 1. 1. 2023 Lucii Cachovou, která nastoupila v srpnu 2021 jako záskok za Bc. Vendulu 

Zunovou, která je na rodičovské dovolené. K 30. 6. 2024 jí skončila smlouva, protože se zpět vrací Bc. 

Vendula Zunová, a odchází dělat ředitelku MŠ do Rovenska pod Troskami. Dále jako učitelky MŠ ve 

škole pracují Bc. Jitka Kosáčková, absolventka PF MU Brno (nastoupila 22. 8. 2023), Eliška Čapková, 

DiS. (nastoupila v srpnu 2020, má vystudovanou Předškolní a mimoškolní pedagogiku, od 1. 8. 2021 

se stala vedoucí učitelkou za na mateřskou dovolenou odcházející Bc. Vendulu Zunovou) a Bc. Žaneta 

Palounková, absolventka TUL Liberec (nastoupila v srpnu 2022 za Veroniku Lacinovou, která nesplnila 

požadované nároky na vzdělání, protože přerušila své dálkové studium bez náhrady). Od nového 

školního roku se vrací po rodičovské dovolené Bc. Vendula Zunová, která bude opět vykonávat i 

funkci vedoucí učitelky MŠ. Školnicí je od 1. 4. 2019 paní Ludmila Geciová a od 1. 12. 2020 na 

poloviční úvazek i Renata Mašková (v souvislosti s otevřením druhé třídy MŠ). Sezónním topičem je 

Mgr. Pavel Vaněk, MBA (DPP). Vedoucí školní jídelny je paní Iveta Pospíšilová, kuchařkou je paní 

Jarmila Novotná (od 22. 8. 2023 nahradila Danu Hoškovou). 

 

 

Pořadové 
číslo 

Pracovní zařazení, funkce Úvazek 
Kvalifikace, stupeň 

vzdělání, obor 

Nástup do 
ZŠ Tatobity 

1. ředitel ZŠ 1,0 VŠ, pedagog. 2007 

2. učitelka ZŠ 1,0 VŠ, pedagog. 1999 

3. vychovatelka, učitelka 0,5 + 0,5 SŠ, pedagog. 2007 

4. učitelka MŠ 1,00 VŠ, pedagog. 2023 

5. učitelka MŠ 1,00 VŠ, pedagog. 2023 
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6. učitelka MŠ 1,00 VOŠ a SŠ, pedagog. 2020 

7. učitelka MŠ 1,00 VŠ, pedagog. 2022 

8. vedoucí ŠJ, kuchařka 0,4 + 0,6 SŠ, ekonom. 2011 

9. kuchařka 1,0 SOŠ 2023 

10. školnice 1,0 základní 2019 

11. uklízeč 0,5 základní 2020 

12. topič (říjen-duben) DPP VŠ 2020 

 

D) ÚDAJE O PŘIJÍMACÍM ŘÍZENÍ NEBO O ZÁPISU K POVINNÉ ŠKOLNÍ 

DOCHÁZCE A NÁSLEDNÉM PŘIJETÍ DO ŠKOLY 
 

Zápis do prvního ročníku  

Zápis do 1. ročníku proběhl 17. 04. 2024 a ředitel školy vydal deset rozhodnutí o přijetí a 

jedno o odkladu PŠD. Díky „zápisové turistice“ (podání více přihlášek na více škol) však dva zákonní 

zástupci oznámili v průběhu května řediteli školy, že od 1. 9. 2024 jejich děti do školy nenastoupí. Sice 

tím zablokovali dvě místa do MŠ, ale toto rodiče evidentně netrápí. 

Do 1. ročníku ve školním roce 2024/2025 nastoupí osm žáků. Nikdo nebyl osvobozen od 

povinné školní docházky ani od povinnosti docházet do školy.  

 

Odvolání proti rozhodnutí ředitele  

Proti rozhodnutí ředitele školy nebylo podáno odvolání. 

E) STRUČNÉ VYHODNOCENÍ NAPLŇOVÁNÍ CÍLŮ ŠKOLNÍHO 

VZDĚLÁVACÍHO PROGRAMU 

Cíle školního vzdělávacího programu se ve školním roce 2023/2024 podařily naplnit. 

F) ÚDAJE O VÝSLEDCÍCH VZDĚLÁVÁNÍ ŽÁKŮ PODLE CÍLŮ 

STANOVENÝCH VZDĚLÁVACÍMI PROGRAMY A PODLE 

POSKYTOVANÉHO STUPNĚ VZDĚLÁNÍ VČETNĚ VÝSLEDKŮ 

ZÁVĚREČNÝCH ZKOUŠEK, MATURITNÍCH ZKOUŠEK A ABSOLUTORIÍ 
 

Ve školním roce 2023-2024 navštěvovalo školu 33 žáků. V naší škole se vyučovalo ve všech 

pěti ročnících.  

Stav k 30. 9. 2023 
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1. ročník 9 žáků  3 chlapci 6 dívek 

2. ročník 8 žáků  7 chlapců 1 dívka 

3. ročník 10 žáků  4 chlapci 6 dívek 

4. ročník 3 žáci  1 chlapec 2 dívky 

5. ročník 3 žáci  0 chlapců 3 dívky 

___________________________________________ 

celkem  33 žáků  15 chlapců 18 dívek 

 

V průběhu školního roku odešel jeden žák – k 5. 2. 2024 odešel ze 3. ročníku Marek Škaloud do ZŠ 

Lomnice nad Popelkou na žádost rodičů. 

V I. třídě byl spojen 1. a 2. ročník – třídní učitelka Mgr. Milena Kašová. 

Ve II. třídě byl spojen 3., 4. a 5. ročník – třídní učitel Mgr. Pavel Vaněk, MBA. 

 

Rozvrhy hodin, skladba vyučovacích předmětů i celková organizace vyučování je v souladu s 

hygienickými potřebami žáků i vyučujících a jsou realizovány plně v souladu se Zákonem č.561/2004 

sb. o předškolním, základním, středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání (školský zákon). 

Vyučování začíná v 8:00 hodin. Přestávky jsou desetiminutové, hlavní je dvacetiminutová. Dopolední 

blok vyučování končí v 11:40 hod. Odpolední vyučování začíná v 12:15. Dohled nad žáky zajišťují 

vyučující dle rozvrhu. Provoz ŠD začíná ráno v 6:54 hod. a vede ho ředitel školy, hlavní provoz je 

zahájen v 11:30 hodin a končí v 15:00 hodin.  

Součástí školy je školní družina, kterou navštěvovalo 26 žáků. Žáci se mohou stravovat ve 

školní jídelně, která sídlí v téže budově. Školního stravování využívají všichni žáci. 

 

Přehled prospěchu žáků ve školním roce 2023/2024 

 

Ročník Počet žáků Prospělo s vyzn. Prospělo Neprospělo 

 1. pololetí 2. pololetí 1. pololetí 2. pololetí 1. pololetí 2. pololetí 1. pololetí 2. pololetí 

1. 9 9 8 7 1 2 0 0 

2. 8 8 8 4 0 4 0 0 

3. 10 9 3 2 7 7 0 0 
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4. 3 3 2 2 1 2 0 0 

5. 3 3 2 2 1 1 0 0 

celkem 33 32 23 17 10 16 0 0 

 

Pozn. K 5. 2. 2024 odešel ze 3. ročníku Marek Škaloud do ZŠ Lomnice nad Popelkou na žádost rodičů.  

 

Počty zameškaných vyučovacích hodin ve školním roce 2023/2024 

 

 

 

omluvených neomluvených 

celkem na 1. žáka celkem na 1. žáka 

I.pololetí 2307 69,9 0 0 

II. pololetí 2070 64,7 0 0 

celkem 4377 67,3 0 0 

 

G) ÚDAJE O PREVENCI SOCIÁLNĚ PATOLOGICKÝCH JEVŮ, RIZIKOVÉHO 

CHOVÁNÍ A ZAJIŠTĚNÍ PODPORY DĚTÍ, ŽÁKŮ A STUDENTŮ SE 

SPECIÁLNÍMI VZDĚLÁVACÍMI POTŘEBAMI, NADANÝCH, MIMOŘÁDNĚ 

NADANÝCH A S NÁROKEM NA POSKYTOVÁNÍ JAZYKOVÉ PŘÍPRAVY 
 

Primární prevence  

Primární prevence sociálně-patologických jevů se i v tomto školním roce opírala o minimální 

preventivní program vypracovaný na základě materiálu MŠMT ČR. Je realizován především v rámci 

výuky, zejména prvouky a přírodovědy a je zaměřen na ochranu zdraví, předcházení nemocem, 

zdravou výživu, správný režim dne, péči o vlastní bezpečnost, účinky návykových látek na zdraví a 

život člověka. Témata jsou rozdělena podle ročníků. MPP se podařilo splnit bez výraznějších 

problémů. 

Integrovaní žáci  

Ve školním roce 2023/2024 nebyli ve škole žádní integrovaní žáci s IVP. 

Logopedie 
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V letošním školním roce logopedickou prevenci vedla Bc. Vendula Zunová pod supervizí Mgr. 

Jany Prokešové. Péče probíhala 1x za 14 dní. 

 

Řešené případy sociálně-patologických jevů  

Velký důraz klademe na plnohodnotné začlenění nových prvňáků do školního kolektivu, 

k čemuž nepochybně výrazně přispívá dnes již tradiční zářijová akce Výlet za poznáním (sama sebe). 

Jelikož vztahy mezi dětmi se neustále zhoršují (velký vliv na to má současný životní styl – televize, 

počítačové hry, internet apod.), snažili jsme se jim nabídnout alternativu v podobě využití volného 

času – za školou máme od roku 2010 víceúčelové hřiště, zefektivnili jsme nabídku kroužků a 

v neposlední řadě jsme se snažili o větší zapojení dětí do kolektivu v podobě pokračování 

nepravidelných skupinových sezení, na kterých všichni vyjadřovali své názory na to, co se jim ve škole 

v poslední době podařilo a naopak i co jim vadí, co je mrzí. 

Práce s  talentovanými žáky  

Vyučující se snaží formou individuální práce rozvíjet talent žáka. Žáci mají možnost využít ke 

svému rozvoji všechny dostupné pomůcky i nad rámec vyučování, učitelé jim jsou k dispozici ke 

konzultaci, výukové programy mohou využívat i v rámci školní družiny. 

 

H) ÚDAJE O DALŠÍM VZDĚLÁVÁNÍ PEDAGOGICKÝCH PRACOVNÍKŮ A 

ODBORNÉHO ROZVOJE NEPEDAGOGICKÝCH PRACOVNÍKŮ 
 

Plán dalšího vzdělávání pedagogických pracovníků (DVPP) byl sestaven na základě 

metodického pokynu MŠMT, jednání pedagogické rady ze dne 30. 8. 2023, plánu dalšího vzdělávání 

pedagogických pracovníků na rok 2023-2024 a potřeb pracovníků a záměru školy pro další období.  

 

Název semináře Pořadatel Počet pracovníků 

Legislativa – říjen 2023 (bez osvědčení) Turnov 1 

Legislativa – říjen 2023 (bez osvědčení) PPP Semily 1 

Valná hromada AŘZŠ – říjen 2023 AŘZŠ 1 

Valná hromada AŘZŠ – duben 2024 AŘZŠ 1 
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I) ÚDAJE O AKTIVITÁCH A PREZENTACI ŠKOLY NA VEŘEJNOSTI 

OBLAST SPOLEČENSKO-KULTURNÍ 
V rovině společensko-kulturní se snažíme vštípit žákům další vlastnosti rozvoje osobnosti. 

Navštěvujeme divadelní a filmová představení, výchovné koncerty, přírodovědné projekty. Poznávají 

kolem sebe nové prostředí, učí se v něm pohybovat a chovat. Klademe důraz i na způsob oblékání při 

jednotlivých akcích. V Městském divadle v Turnově jsme letos díky omezené nabídce a kvalitě 

nabízených představení bohužel nebyli, ale přesto jsme se do kulturní činnosti zapojili. A hranice 

našeho konání sahaly daleko za katastr obce. 

Muzikál Malý král na Bezdězu 

Vloni vyhlásil NPÚ státní hrad Bezděz ve spolupráci s PedF UK soutěž o nejhezčí obrázek 

hradu Bezděz, kde první cena byla přespání na tomto skvostu gotiky Libereckého kraje. My jsme 

kromě obrázků vytvořili i keramickou maketu hradu a celou soutěž jsme vyhráli. Přespání na Bezdězu 

bylo pro nás všechny velkým zážitkem a moc jsme si to užili. A mysleli jsme, že už se to nebude 

nikdy opakovat.  

V únoru mi ale volal hlavní organizátor soutěže Samuel Bažo s tím, že by se chtěl pokusit 

navázat na soutěž s novou výzvou. Je totiž Rok hudby a Bezděz se chystá na oslavy 760 let založení 

hradu, takže ho prý napadlo, že by vyhlásil soutěž o nejhezčí písničku o Bezdězu. Hlavní cenou bude 

opět přespání na hradě a jako bonus účast na Hudebních slavnostech, na kterých mimo jiné vystoupí i 

klavírní virtuos Matyáš Novák. Teda, to je výzva. Když vloni obrázky a keramický Bezděz, tak letos 

písničku a …. muzikál    .  

Takže jsme s Vendulou o jarních prázdninách sedli a vymýšleli jsme, zda to je reálné. Zda to 

zvládneme. V tomto oboru jsme ještě nikdy nic nevytvořili, ale proč se nepokusit o něco nového. 

Samotná realizace bude podobná, jako když nacvičujeme divadlo na besídku. Ale co téma, texty a 

hudba? A kulisy? A kostýmy? A zásadní otázka – dá se to za tři měsíce vůbec stihnout? Uvidíme. Je to 

určitě velká výzva. Takže jsme s Vendulou zapřemýšleli a hledali nejdůležitější věc – motiv. Bezděz 

toho nabízí hodně – od založení hradu přes uvěznění Václava, založení Máchova jezera (Velkého 

rybníku) nedaleko hradu, pokus o přeměnu hradu v klášter s dominantou černé madony, inspiraci pro 

Máchův Máj až po poslední Valdštějny a novodobou historii v područí správy hradu NPÚ. My to 

postavíme na dětech, takže co kdybychom se zaměřili na Václava? Ano, rozhodnuto. Teď už jen 

příběh, texty písniček a hudba. Příběh i texty byly za tři dny na světě, hudba trvala asi týden. Na 

novice v oboru slušný výkon, ne? A teď herci. Zeptal jsem se ve škole, kdo by chtěl hrát v muzikálu a 

překvapil mě ohromný zájem. Dvě třetiny dětí školních měly zájem projektu se zúčastnit, učit se texty 

a choreografii a obětovat zkouškám i víkendy. A nejen děti. I rodiče. Takže jsme si řekli, že jdeme do 

toho. A začali jsme na začátku března tvořit. Vendula se ujala všeho – stala se z ní kostymérka, kulisák 

a hlavně režisér. Na mne bylo pomoci jí její nápady realizovat. Takže jsme sháněli rekvizity (rodiče 
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ukázali podobné nadšení, takže Marco Kyncl zajistil meče, Vráťa Hájek udělal okna, Michal Uxa zeď, 

Fausto Rossi svícny, Marie Uxová zajistila truhlu i s penězi, Jitka Brožková návleky na boty – snad 

jsem na nikoho nezapomněl       ), Vendula začala šít kostýmy a zajištovala detaily v podobě 

královských korun, šperků a ozdob a mezi tím jsme zkoušeli. Na každou zkoušku nám některá 

maminka poslala i občerstvení v podobě řízků, ovocné mísy, nanuků, pohárů, zákusků a já nevím, 

čeho všeho ještě. A čas letěl jako bláznivý. Ale vše se pomalu rodilo a na konci dubna jsme zjistili, že 

nemožné se asi stane skutečností a že se nám vše podaří do 13. května (uzávěrka soutěže) stihnout. 

Ještě natočit záznam, který je nedílnou součástí přihlášky, a bude hotovo. Takže jsem oslovil Michala 

Novotného, zda by nám to neozvučil, a Libora Kalkuse, zda by to nenatočil. Oba přislíbili pomoc, 

takže v pondělí 6. května jsme se všichni sešli v kulturním domě a natáčení mohlo začít. Hlavní 

postavy dostaly hlavové mikrofony, které se používají na muzikálu Krysař   , Vendula všechny 

namalovala a …opona se roztahuje. Po třech hodinách práce (hráli jsme to 2x v kuse) bylo hotovo. 

Dva a půl měsíce tvrdé práce je za námi a s výsledkem jsme spokojeni.  

Ale co dál? Musíme počkat na vyhlášení výsledků, ale i kdybychom nevyhráli, byla by škoda 

to nechat „jen tak ležet“. Takže jsem oslovil opět Michala, našli jsme tři termíny a rozhodli jsme se, že 

to sehrajeme „pro veřejnost“. V předpremiéře jsem to nabídl okolním školám, protože děti před dětmi 

se stydí méně než před dospělými. I když je doba výletů, 21. května se v KD Tatobity sešlo asi 120 

(vesměs) dětských diváků, a i když jsme si nacvičili i „děkovačku“, závěrečný aplaus nám vyrazil 

dech. Představení se líbilo nejen dětem, ale slova chvály pršely i od doprovázejících učitelů a kolegů 

ředitelů. Byl to pěkný pocit a velká odměna za naši práci.  

Premiéru jsme naplánovali na 27. května. A to z několika důvodů. Ten den mělo dojít 

k oficiálnímu vyhlášení výsledků a dva členové souboru měli ten den narozeniny – hlavní kočka 

(Barbora Zunová) 12 let a Ota Braniborský (Michael Uxa) 9 let. Původně jsem to chtěl dát jako 

„otevřenou premiéru“ s tím, že první se přihlásí rodiče dětí a zbytek necháme pro veřejnost. Když 

jsem ale zjistil, že rodiče rychlostí blesku rozebrali pro sebe a své kamarády a příbuzné asi 160 lístků, 

rozhodl jsem se, že to uzavřeme a že veřejnost si bude muset pár dnů počkat. A pro děti připravíme i 

pár překvapení. Takže v pondělí 27. května se v 17:30 otevřely dveře sálu a rodiče mohli vstoupit. Ale 

sál byl prázdný, herci schováni v zákulisí a nikdo netušil, co se se bude dít. Jen dvě kamery tu jsou 

jaksi navíc, ne? Nejsou. Rozhodli jsme se totiž, že tuto slavnostní chvíli zaznamenáme ještě jednou a 

tentokrát se vší parádou    . Přesnost je výsada nejen králů, takže úderem osmnácté hodiny jsme mohli 

začít. Po krátkém úvodním slovu přiběhl šašek a děj muzikálu se pomalu rozebíhal. Děti hrály 

výborně, efekty se dařily, zpěv se rozléhal celým sálem… jen potlesk nějak chyběl    Že by se to 

rodičům nelíbilo? Děláme něco špatně? Vždyť už se blížíme do finále… A finále je tu a potlesk? Teď. 

A ohromný. A dlouhý. Dvě písničky jako přídavek – a to už vestoje tleská celý sál a všichni si to 

užívají. Po představení jsem se s některými bavil, proč netleskali dřív, a odpověď byla pro mne 
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překvapující – prý byli všichni natolik vtaženi do děje a tak se jim to líbilo, že ani nedutali a 

neodvážili se to případným potleskem „rušit“    . Ale my ještě nekončíme. Vzal jsem si slovo a na 

pódium pozval vzácnou návštěvu – samotného organizátora soutěže Samuela Baža a jeho přítelkyni a 

ten nám po chvíli napínání oznámil, že jsme celou soutěž vyhráli a předal nám ocenění pro vítěze    . 

To bylo radosti. To bylo nadšení. I slzičky štěstí se objevili na tvářích (nejen) malých herců. Ale ani to 

nebyl konec. Na úplný závěr jsme do čela postavili Báru a Michaela a předali jim dort se siluetou 

Bezdězu, na kterém vévodila devítka a dvanáctka. Oba moc děkovali a hrozně mě potěšili a ukázali, 

jaká parta se z nich na ty tři měsíce stala – poprosili nás, ať ten dort rozkrájíme na 20 kousků, aby 

každý z kamarádů mohl ochutnat a oslavit tak s nimi jejich narozeniny    . A pak už přišly květinové 

dary od tatínků jako ve velikém divadle nejen pro hlavní role a já byl moc rád, že se to takto všechno 

povedlo a že nás po roce opět čeká noc na Bezdězu.  

Ale ještě než přijde zasloužená odměna, podělíme se o náš muzikál i s širokou veřejností. 

Shodou okolností je na začátek června plánovaný Sraz rodáků obce Tatobity a není lepší příležitost, 

jak se prezentovat, než sehrát náš muzikál pro všechny naše rodáky. Takže 1. června jsme u příležitosti 

oslav obce vystoupili pro všechny příchozí na sále kulturního domu. A že jich bylo    . A stejně tak 

ohlasy. Jsme moc rád, že se naše představení líbilo i široké veřejnosti a po skončení jsme poslouchali 

jen samou chválu. Ale hrát chceme ještě i 11. června. Přijde ještě někdo? Nezahltíme naší malou obec 

Malým králem? Ne    . I v úterý 11. června bylo na sále plno. A někdo tam byl už podruhé    . To je 

asi ta nejlepší odměna za naši poctivou práci. A vrchol nás teprve čeká. Je sobota, 22. června 2024 a 

my vyrážíme na Bezděz. 

V pátek večer jsme se sešli s panem Brožkem v kulturním sále, abychom naložili kulisy a ráno 

se tak nemuseli zdržovat. Za hodinu bylo hotovo a domluvili jsme se, že se v sobotu v devět hodin 

sejdeme u amfiteátru na Bezdězu. V pátek večer se přes Česko přehnala velká bouře, takže jsme 

netrpělivě vyhlíželi sobotní ráno. V sobotu už ale bylo vše tak, jak má být – s lehkou oblačností nás 

měl čekat slunečný den. A čekal. Jen páteční nepřízeň počasí způsobila, že zvukaři začali aparaturu 

připravovat až v sobotu ráno. Myslím si ale, že i kdyby to připravovali už od čtvrtka, nebylo by to nic 

platné... Michal Novotný je jen jeden a já jsem moc rád, že ho máme při našich „domácích“ 

představení v zádech    .  

Cele dopoledne jsme stavěli scénu, snažili jsme se vše vměstnat na poloviční prostor, než jsme 

zvyklí, malovali se a strojili a netrpělivě vyhlíželi začátek představení. Po krátkém zpoždění 

způsobené „nenazvučením“ snad všeho, co se dalo, přišla naše chvíle. Jen z Tatobit dorazila 

neskutečná divácká podpora pro naše herce a vytvořila našim umělcům takřka „domácí“ prostředí. 

Bylo krásné pozorovat, jak si naši herci poradili se všemi nástrahami a jak si užívali krásné prostředí 

přímo pod hradem Bezděz. Představení se vydařilo a ohlasy byly opět úžasné. Všichni se skláněli před 
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uměním našich dětí a pro mne osobně bylo velmi příjemné pozorovat pana kastelána, jak je 

z představení dojatý    . Podařilo se. A děti si to užily. A my také. A snad i rodiče    .  

Večer jsme se přesunuli na hrad a rozložili jsme své ležení přímo v kapli. To byla nádhera. Po 

prohlídce hradu a výstupu na věž, kde jsme koukali na západ slunce, jsme se zachumlali do spacáků a 

já jsem jim ještě chvíli povídal o historii kaple. Povídal jsem a povídal a po chvíli už někteří ani 

nevnímali a oddali se zaslouženému odpočinku    .  

Ráno jsme se na hradním nádvoří nasnídali, popovídali si o tom, co se nám nejvíce líbilo, a 

pomalu se začali trousit rodiče, aby si odvedli své malé umělce. Po desáté hodině jsme se už pouze se 

Zuzkou vydali z hradu dolů, naposledy zamávali Bezdězu a unaveni, ale šťastní jsme zamířili domů 

Ještě jen vyložit kulisy a etapa zvaná „Bezděz podruhé“ mohla skončit    . 

Závěrem mi dovolte ještě jednou poděkovat všem, kteří se o Malého krále zasloužili. Malí 

herci za tři měsíce vyrostli ve velké herce a já jsem zjistil, že jsem obklopen spoustou lidí, kteří 

neváhají přiložit ruku k dílu, a spoustou lidí, kteří nás pojedou podpořit snad kdykoli a kamkoli    . 

Na podzim chystáme ještě pár představení pro školy i pro veřejnost, ale pokud se Vám nechce 

čekat až na září, dejte mi vědět – ještě nám pár DVD zbylo a bylo by škoda nechat je jen tak ležet 

v šuplíku    . 

Takž ještě jednou všem moc děkuji a příští rok…jj, škola bude slavit devadesát let…    . 

Pavel Vaněk a Vendula Zunová, autoři 

 

Další, dnes již „tradiční“ akce: 

 

- Bramboriáda 

- výroba halloweenských dýní a účast na „Tatobitské dýni“  

- rozsvěcení vánočního stromu a s tím spojené trhy  

- vánoční dílna  

- vánoční besídka pro rodiče  

- karneval  

- velikonoční dílna  

- rej čarodějnic  

- stopovaná 

 

OBLAST SPORTOVNÍ 
Další oblastí, kterou naše škola podporuje, je pohybová a sportovní činnost žáků. Sport by 

měl být součástí mladého člověka.  
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Naším cílem je naučit děti základům bruslení, plavání a v případě příznivých podmínek 

lyžování. Již tradičně jezdíme bruslit do Lomnice nad Popelkou a navštěvujeme plavecký bazén v 

Jičíně. Lyžovat jsme byli opět na Kozákově, ale místo plánovaného termínu v lednu jsme za sněhem 

vyrazili na začátku února (a stihli jsme to jen tak tak, protože od poloviny února se už zase lyžovat 

nedalo). Naštěstí vše vyšlo podle plánu a všichni účastníci kozákovskou sjezdovku sjeli na konci týdne 

bez problémů. Jediný problém tak byl počet účastníků, protože díky velké nemocnosti ze 44 

přihlášených (včetně MŠ) lyžovalo na koci kurzu jen 16 nejodolnějších lyžařů. 

OSTATNÍ 

Během roku jsme tedy splnili vše, co nám předepisují osnovy, a dokonce i něco navíc. 

A jakéže akce byly “navíc“? 

První byl určitě Výlet za poznáním (sama sebe) – letos jsme opět vyrazili na Benecko do chaty 

Bára, kde jsme plnili MPP a Enviromentální výchovu, hráli si, učili se a znovu si zdůraznili jasná 

pravidla, co se bude v průběhu roku vyžadovat a co se pro ně pokusíme uspořádat. A rok plynul… 

Během roku jsme několikrát navštívili turnovské divadlo (zejména děti za školky), jezdili jsme bruslit 

do Lomnice nad Popelkou, lyžovali jsme na Kozákově a plavali jsme v jičínském bazénu (opět s námi 

jezdily i Berušky a Ještěrky a soudě podle ohlasu dětí i paní učitelek, bylo to pro naše nejmenší opět 

prospěšné a snad tak budeme pokračovat i příští rok☺). Na konci roku proběhlo i rozsvěcení 

vánočního stromu a vánoční besídka pro rodiče. 

V únoru a březnu ve školce a ve škole proběhl dětský karneval. V dubnu jsme oslavili příchod 

Velikonoc a proběhl rej čarodějnic. Ve školce proběhl třetí ročník Noci s Andersenem. Kromě 

povídání o knížkách to bylo spojené s přespáním ve škole a paní učitelky i děti si to moc 

pochvalovaly☺. 

Ve středu 17. dubna proběhl zápis do 1. třídy. Letos jsme zapsali deset nových prvňáčků. 

Jsou jimi Daniel Dvořák, David Gregor, Tereza Gürtlerová, Jan Kolek, Robin Kunc, Leona Lásková, 

Tereza Michálková, Eliška Sticová, Aneta Tomešová a Marie Vanclová. V průběhu května mi však 

Leona Lásková a Tereza Gürtlerová oznámily, že do školy nakonec nenastoupí. Od září tak bude školu 

navštěvovat 35 žáků. Organizace tříd bude stejná jako letos – spojen bude 1. a 2. ročník – třídní 

učitelka paní Mgr. Milena Kašová a 3., 4., a 5. ročník, kde třídním učitelem budu já. Určitě se opět 

všichni budeme snažit, aby se dětem ve škole líbilo a aby sem chodily rády.  

Ve středu 15. května pak v návaznosti na zápis do školy proběhl zápis do mateřské školy. 

Přihlásilo se nám celkem deset dětí a po konzultaci s paní starostkou jsem se rozhodl, že to letos 

risknu a naplním školu až po okraj. Přijal jsem tudíž všechny děti, takže budeme kapacitně na vrcholu 

– ve škole bude 35 žáků a ve školce 30 dětí. Jsem si vědom, že to je hraniční, takže se budu ve 

spolupráci se zřizovatelem snažit udělat vše pro to, abychom byli připraveni na příští rok, kdy bychom 

měli prolomit pomyslnou hranici kapacity školy… 

Na konci května školka vyrazila do Lomnice nad Popelkou na akci Mikroregionu Tábor na 

krásné setkání nazvané „Děti vítají jaro“. Škola žila muzikálem Malý král na Bezdězu, o kterém se 

zmiňuji obšírněji výše. 
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V červnu jsme tu opět měli dopravní hřiště. Škola jela na výlet do Zvířetic, školka do IQ parku 

v Liberci a ZOO Stěžery.  

Se školáky jsme se na konci června ještě rozloučili již tradiční stopovanou a pro budoucí 

školáky jsme ve spolupráci s paní starostkou uspořádali slavnostní rozloučení s předškoláky a 

poslední školní den i s páťáky.  

Sběr papíru pokračoval i letos – sebrali jsme 891 kg papíru. Máte-li stále ještě něco doma, 

přineste to do školy svázané v max. 10 kg balíčcích a pomozte podpořit naši činnost. 

Subjektivně si myslím, že škola žije a snad se mi daří naplňovat původní záměr. Objektivní 

zhodnocení nechám na vás.  

Co říci závěrem? Určitě se sluší poděkovat. V první řadě bych chtěl poděkovat všem mým 

spolupracovníkům – paní učitelce, paní vychovatelce, paním učitelkám ve školce, paním kuchařkám, 

panu topiči a paním školnicím. Bez jejich poctivé práce si nedovedu chod školy vůbec představit.  

Na škole máme i bohatou zájmovou činnost a s potěšením musím konstatovat, že se to daří 

zejména díky vstřícnosti jednotlivých vedoucích zájmových útvarů. Dovolte mi proto poděkovat i jim 

– za obětavou práci a za chuť dát kousek toho svého elánu do nelehké práce s dětmi – slečně 

Kateřině Láskové za hodiny angličtiny u nejmenších, Bc. Žanetě Palounkové za vedení kroužku 

házené, paní MVDr. Ladislavě Šebkové za pohybový kroužek pro děvčata, Bc. Vendule Zunové za 

kroužek keramiky a paní Jitce Brožkové za kroužek šití. Příští rok máme v plánu pokusit se o další 

kroužky, bude však záležet, zda se najde dost lidí, kteří by se chtěli dobrovolně a ve svém volném 

čase dětem věnovat. 

Dík patří Obci Tatobity v čele s paní starostkou Lenkou Malou, neboť i obec má lví podíl na 

spoustě akcí – od drobné, neviditelné dennodenní práce po třeba významnou pomoc na chodu školy. 

Děkuji sponzorům za příspěvky. Děkuji rodičům, že jim osud školy není lhostejný a pomáhají, kde se 

dá (brigády, odvoz dětí na akce, pomoc při organizaci výletu apod.). Děkuji PPP Semily za výbornou 

celoroční spolupráci a krásný podzimní projekt na Kozákově. Moc děkuji všem, díky kterým jsme 

mohli podruhé přespat na Bezdězu. V neposlední řadě děkuji i vám všem, kdo jste pomáhali a 

pomáháte škole v tom, aby vzkvétala. Ještě jednou DĚKUJI a věřím, že všichni společně uděláme vše 

pro to, aby i příští rok byl stejně bohatý jako ten letošní a aby dětem nemizel úsměv z tváře a sluníčko 

z duše. 

V neposlední řadě klademe velký důraz na propagaci školy, a tak se snažíme o mediální 

prezentaci nejen na vlastních internetových stránkách (www.tatobity.cz/skola), ale úspěšně 

spolupracujeme s regionálními periodiky – články o našich aktivitách vyšly např. ve sborníku Od 

Ještěda k Troskám, v tisku Turnovsko v akci, Učitelské noviny apod.  

Na spolupráci s OÚ Tatobity si v žádném případě nemůžeme stěžovat. Několikrát týdně jsme 

ve spojení s paní starostkou Lenkou Malou, která má skutečný zájem o dění ve škole a většiny akcí se 

i osobně účastní. I spolupráce s dalšími zaměstnanci OÚ je výborná.  

http://www.tatobity.cz/skola
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J) ÚDAJE O VÝSLEDCÍCH INSPEKČNÍ ČINNOSTI PROVEDENÉ ČESKOU 

ŠKOLNÍ INSPEKCÍ 
 

Ve školním roce 2023/2024 jsme se nezúčastnili žádného rychlého šetření, které nahrazuje 

inspekci na místě. Rychlá šetření jsou vyplňována na portálu ČŠI InspIS Data.  

K) ZÁKLADNÍ ÚDAJE O HOSPODAŘENÍ ŠKOLY 
 

1 Hlavní činnost organizace 

 

      Příjmy zabezpečující činnost organizace: 9 739 518,00 

      Poskytnutá dotace celkem                                    9 081 903,00 

   

            V tom     dotace SR                                           7 491 083,00 

                           dotace od zřizovatele                         1 252 000,00 

                           UP pro rozvoj infor. myšlení                  33 000,00 

                           OP JAK                                                 305 820,00  

                            

                            čerpání fondů- rezevní fond                   29 443,00        

                            

                           ostatní příjmy                                         628 172,00  

      

 Náklady na činnost organizace                               9 523 024,72  

             

Organizace vykázala kladný hospodářský výsledek ve výši 216 493,28 Kč. 

 

2 Doplňková činnost organizace 

     Příspěvková organizace má doplňkovou činnost. Hospodářský výsledek        

     činí 619,88 Kč. 

 

 

3 Výsledky inventarizace za rok 2023 

     Samostatné movité věci a soubory mov. věcí                     70 788,00    

     Drobný dlouhodobý hmotný majetek                             1 405 245,12 

     Drobný dlouhodobý nehmotný majetek                              17 847,50       

        

4 Fondy 

   FKSP                                                                                   287 833,12 

   Rezervní fond                                                                      464 549,26 

   Rezervní fond z ostatních titulů – sponzor. dary                 112 064,61 

   Fond odměn                                                                           30 000,00 

   Investiční fond                                                                       41 381,00 

 

5 Plnění nápravných opatření 

      Organizaci nebylo uloženo žádné nápravné opatření. 
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Zpracovala: Dana Novotná, účetní 

 
 

 
Výroční zpráva byla zpracována dle zákona č.561/2004 Sb., § 10 odst. 3 a § 11 a Vyhlášky 15/2005 Sb. 

s účinností od 11. 01. 2005 (novela č.150/2022 Sb. s účinností od 1. 7. 2022). 

 

 

 

        …………………………………… 

Mgr. Pavel Vaněk, MBA 

      ředitel školy 

 

 

 

 
Na vědomí: 

- Městský úřad Turnov, Odbor školství, kultury a sportu 

- OÚ Tatobity 

- Školská rada 

 


